
PROTOKÓŁ Nr XXXVII/18 

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 14 lutego 2018 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Wiolettę Gil 

Skarbnika Gminy, Panią Sekretarz Jolantę Drężek, Pana Piotra Płoskiego - Wójta Gminy 

Purda, Pana Rafała Wilczka – Sekretarza Gminy Purda, Państwa Radnych oraz pozostałych 

uczestników sesji.  

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy. 

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XXXVII sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 14 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego 

w zakresie zmiany obszaru i granic aglomeracji Jedwabno 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono. 

 

Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 14, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 
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Protokół został przyjęty 14 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

radna Licka – pytanie odnośnie odpłatności za energię elektryczna w budynku GOK, od kilku 

miesięcy jest to też siedziba spółki komunalnej. Kto płaci za fakturę. 

 

Ad. 5 

Pan Przewodniczący posiedzenia udzielił głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018. 

Pani Skarbnik poinformowała: 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

1). zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik ŚDS wprowadzono po stronie dochodów środki z 

kapitalizacji odsetek w wysokości 50,00 zł (rozdz. 75814 § 0920), jednocześnie zmniejszając 

odsetki kapitalizacyjne zaplanowane w jednostce Urząd Gminy o kwotę 50,00 zł – wobec 

powyższego zmiana jest 0. (zgodnie z art. 11 ust. 1 ustawy o finansach publicznych  

,,jednostkami budżetowymi są jednostki  organizacyjne sektora finansów publicznych 

nieposiadające osobowości prawnej, które pokrywają swoje wydatki bezpośrednio z budżetu, 

a pobrane dochody odprowadzają na rachunek odpowiednio dochodów budżetu państwa albo 

budżetu jednostki samorządu terytorialnego''.  

 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 

1).zgodnie ze złożonym wnioskiem Sołectwa Szuć dokonano następujących zmian w 

wydatkach w ramach Funduszu Sołeckiego: 

- zwiększono wydatki na zadanie ,,Elementy oświetlenia ulicznego w miejscowości Szuć'' o 

kwotę 6.500,00 zł, do kwoty 13.000,00 zł (w rozdz. 90015 w § 6050), jednocześnie 

zrezygnowano z realizacja zadania inwestycyjnego ,,Wyposażenie działki gminnej w 

miejscowości Szuć'' – zmniejszono wydatki o kwotę 6.500,00, do kwoty 0,00 zł (rozdz. 90095 

w § 6050), 

- zwiększono wydatki, poprzez wprowadzenie § 4300 (zakup usług pozostałych) w rozdz. 

90095 – dotyczy zadania zagospodarowanie działki gminnej w wysokości 4.800,00 zł, 

jednocześnie zmniejszając wydatki zaplanowane za to zadanie ale w § 4210 (zakup 

materiałów i wyposażenia) o kwotę 3.300,00 zł, do kwoty 0,00 zł, i zmniejszono wydatki 
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zaplanowane na wyposażenie świetlicy wiejskiej o kwotę 1.500,00 zł, do kwoty 0,00 zł (w 

rozdz. 92109 w § 4210), 

- zmniejszono wydatki zaplanowane na zadanie działalność kulturalna mieszkańców 

sołectwa, w § 4210 (zakup materiałów i wyposażenia) o kwotę 1.000,00 zł, jednocześnie 

zwiększając wydatki w § 4300 (zakup usług pozostałych) o kwotę 1.000,00 zł ( w rozdz. 

01095).   

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXVII/252/18 została przyjęta 14 głosami, uchwała wraz z załącznikami 

stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 6 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego w zakresie zmiany 

obszaru i granic aglomeracji Jedwabno 

Pan Wójt - w związku z ubieganiem się Gminy Purda o dofinansowanie budowy sieci 

wodociągowej oraz sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Nowa Kaletka oraz 

Zgniłocha, w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko – 

Mazurskiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa 5 Środowisko przyrodnicze i racjonalne 

wykorzystanie zasobów: Działanie 5.2 Gospodarka wodno – ściekowa, konieczne są  zmiany 

zasięgu aglomeracji Jedwabno. 

W chwili obecnej, w obrocie prawnym funkcjonuje aglomeracja Jedwabno, wyznaczona 

Uchwałą Nr III/58/14 Sejmiku Województwa Warmińsko – Mazurskiego z dnia 30 grudnia 

2014r., obejmująca swym zasięgiem następujące miejscowości z terenu gminy Jedwabno: 

Jedwabno, Narty, Warchały, Witowo, Brajniki, Szuć, Nowy Dwór, Burdąg, Waplewo, 

Małszewo oraz następujące miejscowości z terenu gminy Purda: Butryny, Bałdy. 

Przedmiotowa aglomeracja, na terenie gminy Purda obsługiwana jest przez istniejącą 

mechaniczno – biologiczną oczyszczalnię ścieków z podwyższonym stopniem usuwania 

biogenów, zlokalizowaną w Bałdach. Zmiana obszaru i granic aglomeracji jest podyktowana 

przede wszystkim względami techniczno – ekonomicznymi. 
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Zwiększenie zasięgu przedmiotowej aglomeracji umożliwi Gminie Purda ubieganie się o 

środki celowe, na realizację przedsięwzięcia związanego z rozbudową gminnego systemu 

kanalizacji sanitarnej oraz sieci wodociągowej o miejscowości: Nowa Kaletka i Zgniłocha. 

Wnioskowane środki pozwolą na realizację inwestycji, której głównym celem jest ochrona 

jeziora Gim, poprzez możliwość uregulowania gospodarki wodno – ściekowej na tym terenie, 

którego główne zagospodarowanie stanowią obszary rekreacji indywidualnej oraz ośrodków 

wczasowych. 

W ramach obowiązującego pozwolenia na budowę, planowana jest budowa odcinka sieci 

wodociągowej o długości 7,28 km oraz sieci kanalizacji sanitarnej o długości 8,52 km. 

Z wybudowanych sieci korzystać będzie mogło 179 mieszkańców wsi Nowa Kaletka oraz 

1383 osób czasowo przebywających na terenie aglomeracji po stronie Gminy Purda (baza 

noclegowa). 

Pan Piotr Płoski – wracamy do formuły, która funkcjonowała kilka lat temu.  Po stronie 

gminy Purda pozwoli na wybudowanie 7 km wodociągu i kanalizacji. Przyczyni się to do 

poprawy ochrony środowiska. 

Uwag i zapytań nie było. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1 

Uchwała Nr XXXVII/253/18 została przyjęta 13 głosami, uchwała wraz z załącznikami 

stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 7 

Odpowiedzi na interpelacje: 

Pan Wójt – w umowie dzierżawy ze spółką jest zapis aby spółka  bezpośrednio rozliczała się 

ze zużytej energii z dostawcą. Zwrócimy się do spółki jak faktycznie jest rozliczana energia. 

Za ciepło my wystawiamy spółce fakturę.  

 

Ad 8 

Sprawy różne. 

Radna Trzcińska – dostaliśmy do miejscowości harmonogram wywozów odpadów 

selektywnych. Wynika z niego ze w marcu w ogóle nie będzie wywozu.  
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Pan Wójt – w ciągu roku będzie 12 wywozów. Faktycznie w marcu nie ma wywozu w 

kwietniu będzie zaraz na początku miesiąca. 

 

Ad 9 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XXXVII Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 1130 do godz. 1145. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    

Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 

 
 


